
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 101
Børsen citerer den 28. oktober 2010 i artiklen "Fedtafgift giver usunde fødeva-
rer" Skatteministeriet for at begrunde den foreslåede fedtafgift med, at "formålet
med lovforslaget er at tilskynde til bedre kostvaner og dermed styrke befolknin-
gens sundhed". Ministeren bedes oplyse, hvorfor regeringen ikke har indrettet
fedtafgiften således, at det bliver dyrere at spise fedt kød og billigere at spise
magert, frem for at lægge ens afgift på alt kød fra samme dyreart.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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